
JEGYZŐKÖNYV 

az Optimist Osztályszövetség 2020 évi 3. elnökségi ülés 

 

Időpont: 2020. május 5. 09:00 óra 

Helyszín: telefon konferencia 

Megjelentek:  Lackó Péter, elnök 

  Rutai Andrea, elnökségi tag 

  Siklósi Máté, elnökségi tag 

  Dénes Gábor, elnökségi tag  

  Héder Barna, elnökségi tag 

Levezető elnök: Lackó Péter 

A jegyzőkönyv vezető: Siklósi Máté 

 

Lackó Péter levezető elnök köszönt mindenkit, megnyitja az elnökségi ülést és megállapítja, hogy az 
elnökség határozatképes. 

Az elnök az előzetesen kiküldött napirendet ismerteti a tagokkal, akik mind a jegyzőkönyv vezetőjére, 
mind a napirendi pontokra vonatkozó javaslatokat egyhangúlag elfogadták. 

Napirendi pontok: 

1. Edzések és a hazai versenyrendszer újraindításának lehetőségei (Változó járványügyi helyzet, 
MVSZ álláspont, bizottsági ülés értékelése) 

2. Közgyűlés halasztása 
3. Nemzetközi versenyekkel (EB/VB) kapcsolatos helyzetértékelés 
4. Költségvetés újratervezése 
5. Tagdíjak beszedése 
6. Nádas kupa 
7. Tagság tájékoztatása 

 

1. számú napirendi pont: versenyrendszer újraindítása 

Lackó Péter köszönti a résztvevőket és felkéri Siklósi Mátét, hogy az MVSZ illetékes bizottságának 
tagjaként ismertesse a tegnap esti ülésen megalkotott lényegesebb szabályokat az újraindítás kapcsán. 

Siklósi Máté jelezte, hogy a bizottság ajánlást készít, melyet az MVSZ elnöksége ma este, 2020. május 
5-én fog elfogadni. Az ajánlás főbb pontjai: 

1. Az edzések megkezdődhetnek e héttől. 
2. Az UP hajóosztályok számára a versenyek júniusban kezdődhetnek. 
3. A nagyhajós osztályoknak júliustól lehetséges a versenyzés. 
4. Az edzések és a versenyek szigorú távolságtartási szabályok mellett tarthatóak meg. 

Dénes Gábor jelezte, hogy van egy olasz ismerősétől kapott iránymutatása, melyet elkezdtek 
lefordítani, ez így később beépíthető a magyar protokollba is. 



Az MVSZ ajánlásnak megfelelően a májusi időszakra versenyek rendezését és megtartását az 
osztályszövetség nem tartja sem edzői, sem vezetői szemmel lehetséges megoldásnak. Ez konkrétan 
vonatkozik a HYC kupára, amit május 9-10-i hétvégére terveztek. 

Az elnökség áttekintette a 2020-ra tervezett OP versenyeket, valamint az OP versenynaptár (ranglista 
és Nádas kupa versenyek) újratervezéséről döntött az edzőkkel és a szervező klubokkal egyeztetve. 

Lackó Péter válogatórendszer újratervezésével kapcsolatos kérdésére több hozzászóló is azt javasolta, 
hogy a ranglistaversenyek mindaddig válogatóversenyként is funkcionáljanak, ameddig nem tudjuk, 
hogy lesz-e EB és/vagy VB az idei évben. 

Az osztályszövetség elnöksége felkérte Dénes Gábort, hogy az edzői bizottság véleményét gyűjtse 
össze az eddig tervezetteken felüli nyári versenyek megtartásának és a válogatórendszer folytatásának 
a lehetőségéről (vélhetően a külföldi utazások, edzőtáborok elmaradása kapcsán megüresedő 
időpontokra). 

Mivel a világversenyeket a nemzetközi szövetség nem mondta le, az OPOSZ fontosnak tartja, hogy az 
elvi lehetőségét fenntartsa a válogatórendszer végigvitelének. Az edzők bevonásával új tervezetet 
készít az OPOSZ a válogatórendszerre, az esetlegesen változó versenyek figyelembevételével.   

 

2. számú napirendi pont: Közgyűlés halasztása 

A jogszabályi háttér változásának is köszönhetően az OPOSZ évi rendes közgyűlését nem kell június 
előtt megtartani, így az elnökség tagjainak véleménye alapján az évi rendes közgyűlést összekötjük a 
tisztújító közgyűléssel, melynek jelenleg ajánlott időpontja a bajnokság alsóörsi augusztus 22-26-i 
idősávja. Siklósi Máté jelezte, hogy a Kékszalag áthelyezése érintheti az augusztus végi napokat, így 
praktikus lenne az augusztus 23. vasárnap este. 

3/2020.03 (05.05.) Elnökségi határozat 

Az Elnökség 5 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett döntött arról, hogy az éves rendes közgyűlést a tisztújító 
közgyűléssel összevonva 2020. augusztus 23-án tartja a bajnokság helyszínén, Alsóörsön. 

 

3. számú napirendi pont: Nemzetközi versenyek 

Dénes Gábor ismertette, hogy az EB-re június 15. a második befizetés időpontja, a VB esetében 2020. 
július 1.  

Mivel a nemzetközi szövetség június elejére ígérte a rendezvényekkel kapcsolatos állásfoglalását, így az 
OPOSZ is csak ekkor tud dönteni a további lépésekről. 

 

4. számú napirendi pont: költségvetés 

Lackó Péter ismertette, hogy az MVSZ főtitkárával konzultálva az OPOSZ költségvetéséből az EB és a VB 
első részletének befizetése után csak az idén beszedendő OPOSZ tagdíj jelenti a mozgásteret. Dénes 
Gábor jelezte, hogy fontos lenne a tagszervezetek részéről a csoportos beszedés, melyet a 
vezetőedzők felé már jelzett.  

 

5. számú napirendi pont: Tagdíjak  



Lackó Péter vállalta a tagnyilvántartás egyeztetését a klubokkal, amely alapján az MVSZ elkezdi az 
eddig nem fizetett tagdíjak kiszámlázását. 

Az első ranglista verseny legyen a befizetés határideje. 

 

6. számú napirendi pont: Nádas Kupa 

Rutai Andrea jelezte, hogy a jelen korlátozások tükrében a májusi két Nádas versenyt nem lehet 
megtartani, azt követően június végén Alsóörsön lenne verseny, majd júliusban a tervezett Tisza tavi 
tábor, és augusztus elején az Újonc Bajnokság. Ezt két verseny követi szeptemberben.  

Siklósi Máté jelezte, hogy a korlátozások kapcsán kétséges a tábor, így fontos lenne végiggondolni az 
edzőkkel és a szervezőkkel egyeztetve egy júliusi verseny megtartását.  

 

7. számú napirendi pont: tagság tájékoztatása 

Az OPOSZ egyetért és támogatja az MVSZ elnökségének iránymutatásait és döntéseit az edzések és 
versenyek megtartásának a körülményeiről, és csatolja az MVSZ elnökségének anyagát jelen 
jegyzőkönyvhöz. 

Kérjük a klubokat, hogy minden klubban az MVSZ anyaggal összhangban alakítsák ki protokolljaikat.  

Felhívjuk a szülők és a versenyzők, illetve az edzők figyelmét, hogy a protokoll betartásában 
közreműködjenek. 

Az edzések és a versenyek újraindítása kapcsán az elnökség egy szülői fórum megtartását tervezi 
május második felében. 


